
 
О Б Щ И Н С К И    С Ъ В Е Т -   А Л Ф А Т А Р,  О Б Л А С Т    С И Л И С Т Р А 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6,. 086 811 634 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 20 

от 27.12.2012 г. 

 Днес, 27.12.2012 година от 14:00 часа в заседателната зала на Общински съвет  се 

проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар.        

 На заседанието присъстваха: 9 общински съветници: Г-жа Златка Питакова, 

Живка Великов, Ивелина Миткова, Марин Пейчинов, Русица Иванова, Янка 

Господинова, Селятин Исмаилов, г-жа Нели Маринова и г-н Петър Иванов. 

Отсъстваха: г-жа Радка Желева и г-жа Хюлия Мехмедалиева. 

 От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка 

Узунска – кмет на Общината, Стефка Жекова – секретар на общината, Павлина 

Друмева- директор на дирекция „ОА”, Иван Енчев – директор на дирекция „СА” , Радка 

Илиева- ст.специалист „Култура, обредни дейности и спорт” , кметове на кметства и 

кметски наместничества от общината. 

Председателят  на общинския съвет – Златка Питакова откри заседанието на 

основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА. 

Колеги, всички имате материалите и дневния ред за днешното заседание. 

Правя две предложения, произлезли от заседанието на ПК. 

Първо: Точка 5.Докладна записка относно „Приемане на Наредба за определяне и 

администриране на местни такси и цени на услуги на територията на общинна Алфатар 

да стане точка 6, а точка 6 -„Такса битови отпадъци”да стане точка 5 от дневния ред. 

Второ: Постъпилите  две докладни записки от председателя на ОбС да влязат в 

дневния ред, като точки 15 и 16:  

- Докладна записка относно: План за работа на Общински съвет – Алфатар за 

първото шестмесечие  на 2013г. да бъде точка 15 в дневния ред. 

Докладва: Председател на ОбС 

  -Докладна записка относно: Национална кампания „Достъп до спорт в 

Българските общини”да бъде точка 16 в дневния ред. 

Докладва: Председател на ОбС 

Колеги имате ли други предложения? Предложените докладни да влязат или да не 

влязат в днешния дневен ред? След като няма предложения? Предлагам да гласуваме, 

предложените промени и допълнителните докладни да влязат в дневния ред. 



 ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

 

 Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова  за  Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за   

 

Колеги, имате ли други предложения относно дневния ред? Няма. 

Председателя на ОбС –Златка Питакова обяви новия дневен ред. 

Който е съгласен с така  предложения  дневен ред, моля да гласува? 

 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

 Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова  за  Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за   

 

Общински съвет взе следното решение: 

 

Р Е Ш Е Н И Е №139  

ПРИЕМА СЛЕДНИЯ  Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 

Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 

        1.Докладна записка относно: „Отчет за работата на общинска администрация по 

изпълнение на решенията на ОбС – Алфатар за второто шестмесечие на годината.  

Докладва: кмета на Община Алфатар 

        2.Докладна записка относно: „Актуализация на бюджета на Община Алфатар към 

17.12.2012”.   

Докладва: кмета на Община Алфатар 

       3.Докладна записка относно: „Актуализация на поименния списък за капиталови 

разходи – м. декември 2012 г.”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

       4.Докладна записка относно: „Даване съгласие за допълнително финансиране на 

разходи за издръжка на Кризисен център за деца гр. Алфатар”. 



Докладва: кмета на Община Алфатар 

       5.Докладна записка относно: „Такса битови отпадъци”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

       6. Докладна записка относно: „Приемане на Наредба за определяне и 

администриране на местни такси и цени на услуги на територията на общинна 

Алфатар”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

       7.Докладна записка относно: „Актуализация на тарифата, с която се определя 

първоначалната наемна цена на 1 кв.м. за помещенията и прилежащите им терени, 

земите от общинския поземлен фонд и земите в строителни граници, съобразно вида на 

извършваната дейност”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

       8.Докладна записка относно: „Даване съгласие Община Алфатар да кандидатства с 

проект „Реконструкция и модернизация на съществуваща сграда в Център за 

настаняване от семеен тип за деца” /ЦНСТ Д/ по проект „Красива България” мярка 02-

01 „Социални услуги от резидентен тип”. 

  Докладва: кмета на Община Алфатар  

       9.Докладна записка относно: „Подадено заявление с вх. №1061 от 05.12.2012 г. от 

„СКАЙ ЕНЕРДЖИ” ООД за избор на трасе на ПУП – Парцеларен план за обект: 

Кабелно захранване на „Фотоволтаична централа за добив и транспортиране на ел. 

енергия от ВЕИ” – находящ се в УПИ XIV-201, кв.3, с. Кутловица, община Алфатар.  

                    Докладва: кмета на Община Алфатар 

       10.Докладна записка относно: „Предоставяне под наем на имоти общинска 

собственост за задоволяване на здравните услуги на населението в община Алфатар”. 

                     Докладва: кмета на Община Алфатар 

     11.Докладна записка относно: „Промени по закона за управление на отпадъците”. 

                     Докладва: кмета на Община Алфатар 

   12.Докладна записка относно: „Календар за културно-историческите събития и прояви 

през 2013 година”.  

                    Докладва: кмета на Община Алфатар 

   13.Докладна записка относно: „Програма за развитие на читалищната дейност в 

община Алфатар през 2013 година”. 

                    Докладва: кмета на Община Алфатар      

     14.Докладна записка относно: „Приемане на план за защита при бедствия в Община 

Алфатар”. 

                    Докладва: кмета на Община Алфатар 



    15. Приемане на план за работата на Общински съвет – Алфатар за първото 

полугодие 01- 06.2013г. 

                                 Докладва: Председател ОбС 

   16. Приемане на декларация по повод Националната кампания „Спорт за всички в 

Община Алфатар”. 

                                 Докладва: Председател ОбС 

   17. Въпроси.Заявления.Изказвания и др. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се”– 0 
 

 Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова  за  Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за   

 

Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

 ТОЧКА ПЪРВА „Отчет за работата на общинска администрация по изпълнение на 

решенията на ОбС – Алфатар за второто шестмесечие на годината”.  

Нели Маринова – председател на ПК „Бюджет и финанси”: На заседанието на ПК 

разгледахме щателно докладната записка. Обсъдихме детайлите, имахме въпроси, на 

които получихме отговори. Становището на комисията е да се приеме отчета. 

 Златка Питакова:  Други въпроси, мнения? Няма. 

На основание чл.21, ал.1, т.4 и във връзка с чл.44, ал.1, т. 7 от ЗМСМА предлагам 

на Общински съвет – Алфатар да вземе следното  

Р Е Ш Е Н И Е  №140 

1.Приема отчета за работата на общинска администрация Алфатар по изпълнение 

на решенията на ОбС – Алфатар за второто шестмесечие на годината 

Златка Питакова: Колеги,  преминаваме  към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ : „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

 Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова  за  Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за   

 



 ТОЧКА ВТОРА: Актуализация на бюджета на Община Алфатар към 31.12.2012г.  

 Нели  Маринова-Председател на ПК”Бюджет и финанси”.....: Става дума за 

актуализацията на Бюджет 2012 на Общината. Разгледахме го в ПК и предложението на 

ПК е да се приеме. 

 Златка Питакова: Колеги, други желаещи да  вземат думата? Няма. Тогава 

зачитам проекта за  решение: 

На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА, във връзка с чл.18 от ЗОБ и чл.39 от 

Наредбата за съставянето, изпълнението и отчитането на общинския бюджет при 

Община Алфатар, при така настъпилите промени предлагам Общинския съвет да вземе 

следните  

                                                Р Е Ш Е Н И Е № 141 

  1.Приема актуализацията на бюджета към 31.12.2012 г. по пълна бюджетна 

класификация, както следва: 

 По прихода                             Било                                  Става 

                                                      2 035 895  лв.              2 107 138 лв. 

 По разхода                              Било                                  Става 

                                                     2 035 895  лв.              2 107 138 лв. 

 2.Възлага на кмета на общината да отрази промяната по бюджета 

 

 Златка Питакова: Колеги преминаваме в режим на гласуване 

 ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

 Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова  за  Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за   

Преминаваме към точка трета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРЕТА: „Актуализация на поименния списък за капиталови разходи – м. 

декември 2012 г. 

Нели Маринова – председател на ПК „Бюджет и финанси....”: Разгледахме 

актуализацията на поименния списък на капиталовите разходи на заседанието на ПК.  

Обсъдихме и направени вътрешни компенсиращи промени, беше ни разяснено от 

страна на Общинска администрация и препоръката на комисията по „Бюджет и 

финанси” е да се приеме актуализацията на поименния списък на капиталовите разходи 

за м.декември 2012г.. 

Златка  Питакова: Колеги други , въпроси. Няма. Зачитам предложението за 

решение  



На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА, чл.12, ал.3 и ал.4 от ЗДБРБ за 2012 г., чл.18 

от ЗОБ и чл.39 от Наредбата за съставянето, изпълнението и отчитането на бюджета на 

Община Алфатар, предлагам Общинския съвет да вземе следното  

                                        Р Е Ш Е Н И Е №142 

1.Дава съгласие да бъде извършена компенсираща промяна в капиталовите разходи, 

финансирани със средства от целевата субсидия за 2012 г. и собствените средства на 

общината, съгласно Приложение №1.   

2.Възлага на кмета на община Алфатар да извърши необходимата  актуализация по 

бюджета на общината за изпълнение на т.1 от решението. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

 Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова  за  Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за   

 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Даване съгласие за допълнително финансиране на разходи 

за издръжка на Кризисен център за деца гр. Алфатар” 

Отново думата е дадена на г-жа Нели Маринова- председател на ПК”Бюджет и 

финанси...”: Докладната за допълнително финансиране на Кризисния център за деца 

има мотиви. Становището на ПК е да дадем съгласие. Разбрахме проблема, а сега да 

чуем вносителя. 

Янка Господинова- председател на ПК „Социални дейности…”: Аз съм 

против, приемането. Неявяването на директора на КЦД е  неуважение към ОбС  и 

администрацията. Трябва да има уважение към институцията ОбС. Неприсъствието на 

г- жа Радева говори за неуважение. Ситуацията в КЦД е в резултат на лошо управление. 

Йорданка Узунска – кмет на общината: Всичко отговаря на истината. Искаш 

нещо и си тук, така е. 

Лиляна  Радева – директор на КЦД: Озовахме се в тази ситуация, защото 

имахме непланирани разходи: за дела, транспорт, медицински прегледи и др. 

Разходните  ни стандарти са от 2008г., а колко неща се промениха от тогава – скочи 

цената на горивата, на ел. енергията, минималната работна заплата и др. За последните  

шест месеца имахме и по  вече от утвърдения брой деца, имахме много призовки, дела – 

а там просто отиваш, защото правилата са такива. Изтича срокът за настаняване на 

детето и следва дело. Ако не отидеш следват глобите, които са доста солени. Очакваме 

повишаване на разходните стандарти за издръжката на едно дете.  

Янка Господинова: Искам да попитам г- жа Радева, на какво се дължи внесената 

докладна? Кризисния център не работи с пълен капацитет от 9 деца постоянно, 

понякога имахте  и по две деца. Човек ако си прави сметка ще се справи.    



Златка Питакова: Колеги, има ли други въпроси? Няма. Чухме становищата на 

председателите  на двете комисии.  Предлагам Ви  проекта за решение от докладната 

записка за гласуване.    

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

На основание чл.21, ал.1,т.6 от ЗМСМА, чл.18 от ЗОБ и §41 от ЗДБРБ за 2012г., 

предлагам Общинския съвет да вземе следното  

                                  Р Е Ш Е Н И Е  №143 

1.Дава съгласие необходимите средства  за Кризисен център за деца гр.Алфатар в 

размер на 3 500 лв.  да бъдат прехвърлени от бюджета на дейност „Вътрешен ред и 

сигурност”.  

2.Възлага на кмета на община Алфатар да предприеме необходимите действия по  

изпълнение на т.1 от решението. 

  ГЛАСУВАНЕ: „За” – 3; „против” – 6; „въздържали се”– 0 

 Златка Питакова против Нели Маринова За 

Живка Великова  против Петър Иванов За 

Ивелина Миткова против Селятин Исмаилов против 

Марин Пейчинов против Янка Господинова против 

Русица Иванова За   

РЕШЕНИЕТО НЕ СЕ ПРИЕМА. 

    ТОЧКА ПЕТА: относно „Такса битови отпадъци” 

Председателя на ОбС г-жа Питакова даде думата на Г- н Марин Пейчинов  – 

председател на ПК”Общинска собственост.....”: На заседанието на ПК имаше 

въпроси, дебати, не стигнахме до общо становище. Констатацията е следната: 

общинските съветници не приемат предложеният вариант. Доходите на пенсионерите 

не са вдигнати, за да вдигаме данъците. Повече от жителите на общината са 

пенсионери. Варианта е несъвместим с други населени места. Няма ново предложение. 

Живка  Великова: Както миналата година, сметосъбирането не е на  ниво. Как ги 

изчислихте? От 30 000 на 50 000лв.?! 

Янка  Господинова: Няма достатъчно контейнери за смет. Да не сме черногледи. 

Това е безумие да се вдига ТБО. Предлагам да останат същите промили. Как ще 

вдигнем данък смет на хората?  Да остане старата такса от 2012г. 

Павлина Друмева: по точки трябва да се приеме докладната; ще има промяна – 

70 000, дофинасираме 50 000лв.; в т.4 увеличение с 0,5 по елементи. 

Златка Питакова: За граждани  не съм съгласна да се вдигнат промилите с 

повече от 02 промила.Услугата не е качествена. 

Русица Иванова: Приемам становищата и на двете страни, но се опасявам напред 

да не ни се наложи да вдигаме драстично през годините ТБО. За физическите лица да 

остане както през 2012г.  – за жилищни и нежилищни имоти. Да не тръгваме с голямата 

кошница.  



Янка Господинова: Защо не вдигнахте ТБО в предишния Общински съвет? 

Какво сте правили тогава? 

Нели  Маринова: Предлагам да го коментираме, да се сработим, да сме 

адекватни – да вдигнем промилите, да завишим качеството на тази услуга;  с една 

промяна за физически лица. Ще дофинсираме ли 20 000лв? 

Златка  Питакова: Предлагам ТБО  за 2013г. да остане както ТБО през 2012г. 

Йорданка  Узунска: Тогава ще има и по вече отпадъци.; Да я разгледаме по 

точки. 

Павлина  Друмева: Найден Колев ще поработи върху изчисленията по данъчна 

оценка. 

Нели Маринова: Как се справяте със сметосъбирането в с.Чуковец? Едни 7 

лв.доплащане  не са малко. 

Бюрхан Акиф – кмет на с. Чуковец: Справяме се. Имат ли, нямат ли пари 

хората си плащат данъците в с.Чуковец. 

Симеон Иванов – км. наместник на с. Кутловица: Имам проблем в 

с.Кутловица, имам натрупани задължения. 

Иван Захариев – кмет на с. Алеково: Има такъв проблем – има къщи с много 

наследници, пръснати къде ли не из страната и чужбина, също така, изоставени къщи. 

Просто хората ги изоставят, никои не се грижи за тях, къщите падат а данъците се 

трупат през годините. И как да се справим със събираемостта на данъците на такива 

имоти? 

Нели Маринова: Две са неизбежните неща на този свят – плащането на данъци и 

смъртта. И какво става с тази собственост? Трябва по строг контрол от страна на 

кметовете и км. наместници по отношение на имотите в населените места. 

Русица Иванова: И какво правим с тези къщи, обръщам се към общинска 

администрация? 

Марин Пейчинов:   – председател на ПК”Общинска собственост.....”: Второ 

предложение за гласуване: докладната да се разгледа  по точки: Председателя на ОбС г-

жа Питакова подложи на гласуване предложението:Колеги който е съгласен докладната 

: „Такса битови отпадъци”да се гласува по точки моля да гласува? 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

Златка Питакова За Нели Маринова За 

Живка Великова  За Петър Иванов За 

Ивелина Миткова За Селятин Исмаилов За 

Марин Пейчинов За Янка Господинова За 

Русица Иванова За   

Предложението се приема: 



Златка  Питакова: Колеги, преминаваме към  гласуване на точка първа от 

докладната: Отчета за приходите и разходите от такса “Битови отпадъци” към  

м.декември 2012  г. 

На основание чл.21, ал.1, т.7 от ЗМСМА във връзка с чл.66 и 67 от ЗМДТ и чл.15 

от Наредбата за определяне и администриране на местните такси и цени на услуги на 

територията на Община Алфатар, предлагам Общинският съвет да вземе следното 

                         Р ЕШЕНИЕ № 144  

1.Приема отчета за приходите и разходите от такса “Битови отпадъци” към  

м.декември 2012 г. 

Наименование План Отчет 

І. ПРИХОДИ 

1. От такса битови отпадъци 

2. От други общински приходи и източници 

 

89 762 

70 000 

19 762 

92 098 

69 213 

22 885 

ІІ.РАЗХОДИ 

 

1. Осигуряване на съдове за битови отпадъци  

 Контейнери – 20  бр.х 600,00 лв.= 12 000 лв. 
 Кофи -  20  бр.х 60,00 лв.= 1 200 лв. 
 

2.Събиране на битови отпадъци и транспортирането 

им до  регионалното депо. 

 Гориво   
 Такса депо   
 ФРЗ и осигуровки на шофьор и работници на 

колата 
 Винетка и данък МПС 
 Отчисления по Закона за управление на 

отпадъците 
                       - чл.71е - 420 тона  по 9 лв/тон = 3 780 лв. 

                      -  чл.71а - 420 тона  по 3лв/тон = 1 260 лв. 

 Гражданска отговорност 
 Начислено и внесено ДДС върху сумата от такса 

депо 
 Технически преглед и обслужване 
 Тахограф / закупени гуми и др.части/ 

 

89 762 

 

13 200 

 

 

 

39 532 

 

8 500 

7 560 

14 400 

600 

5 040 

 

 

350 

1 512 

70 

92 098 

 

13 200 

 

 

 

38 397 

 

7 720 

5 675 

16 480 

748 

4 350 

 

 

300 

1 135 

520 



3. Мониторинг на закрити депата за битови 

отпадъци -  

 

4. Почистване на улични платна, площади, паркове и 

други територии от населените места, 

предназначени за обществено ползване 

 ФРЗ и осигуровки на работници по чистота 
 Материали, резервни части 
 Гориво 
 Външни услуги – телефони, поддържане на 

косачки 
 Технически преглед и гражданска отговорност 
 Закупуване на косачки 

 

5. Почистване на сметища 

 Гориво 
 Резервни части 
 Командировки 
 Застраховка гражданска отговорност, данък 

МПС 
 Технически преглед 

 

6. Обслужване на кредита 

 

1 500 

 

2 000 

 

28 850 

 

 

13 250 

4 500 

10 000 

800 

300 

- 

 

3 900 

2 000 

1 000 

200 

350 

350 

 

2 280 

1 469 

 

- 

 

29 861 

 

 

12 765 

4 059 

6 284 

2 180 

578 

3 995 

 

8 361 

5 664 

2 447 

250 

- 

- 

 

2 279 

 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

Златка Питакова За Нели Маринова За 

Живка Великова  За Петър Иванов За 

Ивелина Миткова За Селятин Исмаилов За 

Марин Пейчинов За Янка Господинова За 

Русица Иванова За   

 



Златка  Питакова: Колеги преминаваме към гласуване на втора точка от 

докладната: Размера на такса “Битови отпадъци” за 2013 г., 

На основание чл.21, ал.1, т.7 от ЗМСМА във връзка с чл.66 и 67 от ЗМДТ и чл.15 

от Наредбата за определяне и администриране на местните такси и цени на услуги на 

територията на Община Алфатар, предлагам Общинският съвет да вземе следното 

решение по точка втора: 

                                       Р ЕШЕНИЕ № : 145 

1. Размера на такса “Битови отпадъци” за 2013 г.,  

№  Вид такса Мярка Промил 

Било  Става 

І. Такса за сметосъбиране за всички населени места в община 
Алфатар 

1. За жилищни имоти на физически 
лица, стопански обекти, фирми и 
предприятия 

‰ 1,3 1,8 

2. За нежилищни имоти на 
физически лица  

‰ 1,65 2,15 

3. За нежилищни имоти на 
стопански обекти, фирми и 
предприятия 

‰ 2,5 3 

ІІ. Такса за поддържане на чистотата за всички населени места в 
община Алфатар 

1. За жилищни имоти на физически 
лица, стопански обекти, фирми и 
предприятия 

‰ 0,35 0,85 

2. За нежилищни имоти на 
физически лица  

‰ 1,65 2,15 

3. За нежилищни имоти стопански 
обекти, фирми и предприятия 

‰ 2,5 3 

ІІІ. Такса за поддържане на депо за ТБО за всички населени места в 
община Алфатар 

1. За жилищни имоти на физически 
лица, стопански обекти, фирми и 
предприятия 

‰ 0,35 0,85 

2. За нежилищни имоти на 
физически лица 

‰ 0,70 1,20 



3. За стопански обекти, фирми и 
предприятия 

‰ 1 1,5 

ІV. Дворни места – за тях се събира такса за поддържане на депо и 
такса за поддържане на чистота. 

 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 4; „против” – 5; „въздържали се”– 0 

Златка Питакова За Нели Маринова За 

Живка Великова  против Петър Иванов За 

Ивелина Миткова против Селятин Исмаилов против 

Марин Пейчинов против Янка Господинова против 

Русица Иванова За   

Решението не се приема: ТБО за 2013г. остава непроменена от 2012г. 
Златка  Питакова: Колеги преминаваме към гласуване на трета точка от 

докладната: Приема План-сметка за приходите и разходите за такса “Битови 

отпадъци” за 2013 г. за Община Алфатар 

На основание чл.21, ал.1, т.7 от ЗМСМА във връзка с чл.66 и 67 от ЗМДТ и чл.15 

от Наредбата за определяне и администриране на местните такси и цени на услуги на 

територията на Община Алфатар, предлагам Общинският съвет да вземе следното 

решение по точка трета: 

                         Р ЕШЕНИЕ № : 146 

2.Приема План-сметка за приходите и разходите за такса “Битови отпадъци” за 

2013 г. за Община Алфатар, както следва:  
Наименование План 

І. ПРИХОДИ 

1. От такса битови отпадъци 

2. От други общински приходи и източници 

 

102 750 

95 000 

7 750 

ІІ.РАЗХОДИ 

 

1. Осигуряване на съдове за битови отпадъци  

 Контейнери – 10  бр.х 600,00 лв.= 6 000 лв. 
 

2.Събиране на битови отпадъци и транспортирането им до  
регионалното депо. 

 Гориво   
 Такса депо  /420 тона  по 25 лв./тон/ 
 ФРЗ и осигуровки на шофьор и работници на колата 

102 750 

 

6 000 

 

 

50 760 

 

9 000 

10 500 



 Винетка и данък МПС 
 Отчисления по Закона за управление на отпадъците 

                       - чл.64  - 420 тона  по 15 лв/тон = 6 300 лв. 

                      -  чл.60 -  420 тона  по 3лв/тон =   1 260 лв. 

 Гражданска отговорност 
 Начислено и внесено ДДС върху сумата от такса депо 
 Технически преглед и обслужване 
 Тахограф 
 Резервни части 

 

3. Мониторинг на закрити депата за битови отпадъци -  

 

4. Почистване на улични платна, площади, паркове и други територии 
от населените места, предназначени за обществено ползване 

 ФРЗ и осигуровки на работници по чистота 
 Материали 
 Гориво 
 Външни услуги – телефони, поддържане на косачки 
 Технически преглед и гражданска отговорност 
 Косачка – 1 бр. 

 

5. Почистване на сметища 

 Гориво 
 Резервни части 
 Командировки 
 Застраховка гражданска отговорност, данък МПС 
 Технически преглед 

 

17 900 

800 

7 560 

 

 

300 

2 100 

600 

1 500 

500 

 

2 000 

 

33 990 

 

 

17 690 

5 000 

7 500 

2 200 

600 

1 000 

 

10 000 

6 500 

2 500 

300 

350 

350 

 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 4; „против” – 5; „въздържали се”– 0 

Златка Питакова „За” Нели Маринова „За” 

Живка Великова  против Петър Иванов „За” 

Ивелина Миткова против Селятин Исмаилов против 

Марин Пейчинов против Янка Господинова против 

Русица Иванова „За”   



Решението не се приема: 

Златка  Питакова: Колеги преминаваме към гласуване на четвърта точка от 

докладната: 

 
4. Поради липса на технически средства за установяване количествата на битовите 

отпадъци, Общински съвет гр.Алфатар определя за основа при изчисляване на такса 

„Битови отпадъци” данъчната оценка на имота на собственика, а за нежилищни имоти 

на фирмите по високата от данъчната и  отчетна стойност. 

 На основание чл.21, ал.1, т.7 от ЗМСМА във връзка с чл.66 и 67 от ЗМДТ и 

чл.15 от Наредбата за определяне и администриране на местните такси и цени на 

услуги на територията на Община Алфатар, предлагам Общинският съвет да вземе 

следното решение по четвърта точка от докладната: 

Р ЕШЕНИЕ № : 147 

4.Поради липса на технически средства за установяване количествата на 

битовите отпадъци, Общински съвет гр.Алфатар определя за основа при изчисляване на 

такса „Битови отпадъци” данъчната оценка на имота на собственика, а за нежилищни 

имоти на фирмите по високата от данъчната и  отчетна стойност. 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

Златка Питакова За Нели Маринова За 

Живка Великова  За Петър Иванов За 

Ивелина Миткова За Селятин Исмаилов За 

Марин Пейчинов За Янка Господинова За 

Русица Иванова За   

Решението се приема. 
 

Колеги преминаваме към гласуване на пета точка от докладната: Освобождаване 

от такса за сметосъбиране и сметоизвозване става по реда на чл.18 от Наредбата за 

определяне и администриране на местните такси и цени на услуги на територията на 

Община Алфатар. 

На основание чл.21, ал.1, т.7 от ЗМСМА във връзка с чл.66 и 67 от ЗМДТ и чл.15 

от Наредбата за определяне и администриране на местните такси и цени на услуги на 

територията на Община Алфатар, предлагам Общинският съвет да вземе следното 

решение по пета точка от докладната: 

                                       Р ЕШЕНИЕ № : 148 

5.Освобождаване от такса за сметосъбиране и сметоизвозване става по реда на 

чл.18 от Наредбата за определяне и администриране на местните такси и цени на услуги 

на територията на Община Алфатар.  

 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 4; „против” – 5; „въздържали се”– 0 



Златка Питакова За Нели Маринова За 

Живка Великова  против Петър Иванов За 

Ивелина Миткова против Селятин Исмаилов против 

Марин Пейчинов против Янка Господинова против 

Русица Иванова За   

РЕШЕНИЕТО НЕ СЕ ПРИЕМА 

 

Златка  Питакова: Колеги преминаваме към гласуване на шеста точка от 

докладната: Възлага на кмета на общината да уведоми гражданите за взетите по – горе 

решения. 

      На основание чл.21, ал.1, т.7 от ЗМСМА във връзка с чл.66 и 67 от ЗМДТ и чл.15 

от Наредбата за определяне и администриране на местните такси и цени на услуги на 

територията на Община Алфатар, предлагам Общинският съвет да вземе следното 

решение по шеста точка от докладната: 

Р ЕШЕНИЕ № : 149 

6.Възлага на кмета на общината да уведоми гражданите за взетите по – горе 

решения.           

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

Златка Питакова За Нели Маринова За 

Живка Великова  За Петър Иванов За 

Ивелина Миткова За Селятин Исмаилов За 

Марин Пейчинов За Янка Господинова За 

Русица Иванова За   

Решението се приема. 

  ТОЧКА ШЕСТА: „Приемане на Наредба за определяне и администриране на 

местни такси и цени на услуги на територията на общинна Алфатар. 

Живка Великова: Да остане старата Наредба за местни данъци и такси. По 

5,00лв, по 5 лв. ще се натрупат и …С приемането на Наредбата сроковете как са? За 

Община Силистра някои знае ли, дали са приели такава наредба? 

Златка Питакова: Други предложения?  

Нели Маринова: Предлагам да я приемем през м. януари на  заседание. 

Златка Питакова: Колеги други предложения? Предложенията са  в посока да 

отложим тази наредба за разглеждане през м. януари. Питам още веднъж – има ли друго 

предложение? Не. Тогава предлагам да гласуваме направеното предложение от г-жа 

Нели Маринова, за разглеждане на Наредбата за местни данъци и такси през м. януари 

2013г. Колеги преминаваме в режим на гласуване. Който е съгласен, Наредбата за 

определяне и администриране на местни такси и цени на услуги на територията на 



общинна Алфатар да се отложи приемането  и  през месец януари 2013г. ,моля да 

гласува? 

       На основание чл.21, т.23 от ЗМСМА ,  Общинския съвет Алфатар  взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е №150 

1.Отлага приемането на Наредбата за определяне и администриране на местни 

такси и цени на услуги на територията на общинна Алфатар за заседанието през  месец 

януари 2013г. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

Златка Питакова За Нели Маринова За 

Живка Великова  За Петър Иванов За 

Ивелина Миткова За Селятин Исмаилов За 

Марин Пейчинов За Янка Господинова За 

Русица Иванова За   

 

ТОЧКА СЕДЕМ: „Актуализация на тарифата, с която се определя 

първоначалната наемна цена на 1 кв.м. за помещенията и прилежащите им терени, 

земите от общинския поземлен фонд и земите в строителни граници, съобразно вида на 

извършваната дейност”. 

Златка Питакова: Разгледана е в ПК имате думата! 

Марин Пейчинов – председател ПК „Общинска собственост,...”: Комисията е 

одобрила докладната записка и препоръчва на ОбС, да приеме направеното 

предложение за решение. 

Златка Питакова: Ще зачета предложението за решение, моля да гласуваме. 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.14, ал.8 от Закона за общинската 

собственост във връзка с чл.22 и чл.24 от Наредбата за реда за придобиване, управление 

и разпореждане с общинско имущество предлагам Общинският съвет да вземе следното 

                                         РЕШЕНИЕ №151 

1. Утвърждава тарифата с която се определя първоначалната наемна цена на 1 

кв.м. за помещенията и прилежащите им терени, земите от общинския поземлен фонд и 

земите в строителни граници, съобразно вида на извършваната дейност.  

2. Задължава Кмета на общината да направи корекция на така утвърдените наемни 

цени с индекса на инфлация за месец декември 2012 година. 

3. Тарифата е неразделна част от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество.  

       4. Тарифата влиза в сила от 01.01.2013 год. и се актуализира всяка година до 

тридесет и първи декември за следващата година. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се”– 0 



 Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова  за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за   

Златка Питакова: Благодаря Ви колеги. 

 ТОЧКА ОСЕМ: Даване съгласие Община Алфатар да кандидатства с проект 

„Реконструкция и модернизация на съществуваща сграда в Център за настаняване от 

семеен тип за деца” /ЦНСТ Д/ по проект „Красива България” мярка 02-01 „Социални 

услуги от резидентен тип”. 

Златка Питакова: ПК е одобрила направеното предложение. Още предложения, 

мнения? 

Нели Маринова: Одобрявам предложението и напомням, че срокът е до 

27.01.2013г. 

Златка Питакова: Има ли още изказвания. Няма, тогава  зачитам текста с 

предложението.Колеги преминаваме в режим на гласуване. 

        На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА във връзка с чл.9, ал.1 от Закона за 

общинските бюджети  предлагам ОбС да вземе следните  

РЕШЕНИЕ № 152 

1. Дава съгласие Община Алфатар да кандидатства пред проект „Красива 

България” мярка 02-01 „Социални услуги от резидентен тип” с проект „Реконструкция 

и модернизация на съществуваща сграда в Център за настаняване от семеен тип за деца” 

/ЦНСТ Д/. 

 2. Средствата за съфинансиране в размер на 20 /двадесет/ % да бъдат 

предоставени от бюджета на Община Алфатар. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

 Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова  за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за   

Златка Питакова: Благодаря Ви. Колега Пейчинов, имате думата като 

председател на ПК „Общинска собственост......”  

ПО ТОЧКА ДЕВЕТ: Подадено заявление с вх. №1061 от 05.12.2012 г. от „СКАЙ 

ЕНЕРДЖИ” ООД за избор на трасе на ПУП – Парцеларен план за обект: Кабелно 



захранване на „Фотоволтаична централа за добив и транспортиране на ел. енергия от 

ВЕИ” – находящ се в УПИ XIV-201, кв.3, с. Кутловица, община Алфатар.  

Марин  Пейчинов: Членовете на ПК се обединиха около идеята. Подкрепяме 

предложението. 

Златка Питакова: Други мнения, предложения? Няма. Зачитам проекта за 

решение. 

На основание чл.21, ал.1, т.8 и т.11 от ЗМСМА, във връзка с чл.30, ал.3 от 

ППЗОЗЗ предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното 

Р Е Ш Е Н И Е № 153 

 1.Избира втори вариант на трасе за ПУП – Парцеларен план, фаза предварителен 

проект за обект: Кабелно захранване на „Фотоволтаична централа за добив и 

транспониране на ел. енергия от ВЕИ”- УПИ ХІV- 201, кв. 3, с. Кутловица, община 

Алфатар с възложител: „СКАЙ ЕНЕРДЖИ” ООД.   

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

 Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова  за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за   
 

ПО ТОЧКА ДЕСЕТ: Относно: „Предоставяне под наем на имоти общинска 

собственост за задоволяване на здравните услуги на населението в община Алфатар”. 

Марин Пейчинов – председател на ПК „Общинска собственост”: Ще споделя 

мнението на комисията и то е „за” подкрепа на направеното предложение, което 

разгледахме обстойно. 

 Златка Питакова: Други становища, мнения? Няма. Зачитам.  

       На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и чл.14, ал.1, ал.6, ал.7 от ЗОС и чл.15 ал.1, 

чл.19 от НРПУРОИ приета от ОбС Алфатар, предлагам на Общински съвет Алфатар да 

вземе следното  

                                                   РЕШЕНИЕ №154 

1. Дава съгласие за предоставяне под наем за срок от 10 (десет) години, на „Д-р 

Христо Куртев АПМП-ИП” ЕООД, ЕИК: 201601550, с адрес на управление с.Алеково, 

общ.Алфатар, ул.”Алеко Константинов” №58, представлявано от д-р Христо Лазаров 

Куртев, следните имоти общинска собственост с предназначение за задоволяване на 

здравните услуги на населението в община Алфатар:  

 1.1.Част от първи етаж на Здравна служба – лекарски кабинет №1, коридор, със 

ЗП от 50,76кв.м., намиращи се в гр.Алфатар, общ.Алфатар, ул.”Олшанка” №8, АОС(ч) 



№293/ 30.03.2011г.Определя наемна цена на месец в размер на  37,60(тридесет и седем 

лева и 60ст.)лв., без включен ДДС и ДДС в размер на 7,50(седем лева и 50ст.)лв. 

 1.2.Част от Здравна служба – лекарски кабинет №2 и коридор със ЗП от 16кв.м., 

намиращи се в с.Чуковец, общ.Алфатар, ул.”Първа” №5
А
, АОС(ч) №6/26.06.2000г. 

Определя наемна цена на месец в размер на  11,80 (единадесет лева и 80ст.)лв., без 

включен ДДС и ДДС в размер на 2,40 лв. (два лева и 40ст.). 

 1.3.Част от „Читалище” – стая и коридор със ЗП от 20кв.м., намиращи се в с.Цар 

Асен, общ.Алфатар, ул.”Осма” №1, АОС(п) №2/10.12.1997г. Определя наемна цена на 

месец в размер на  14,80 (четиринадесет лева и 80ст.)лв., без включен ДДС и ДДС в 

размер на 3,00(три)лв.. 

2.Възлага на Кмета на община Алфатар да издаде заповед, сключи договор и предаде 

имота. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

 Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова  за  Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за   
   

ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТ: Относно „Промени по закона за управление на 

отпадъците”. 

Йорданка Узунска: С промяната в нормативната уредба се налага да влезем в 

регионално сдружение за управление на отпадъците, прекратяваме членството си в 

СНЦ”Регионален център за управление на отпадъците”и влизаме в регионалното 

сдружение. Подета е инициатива за това и вече има сформирана работна група, в която 

като наш представител зам. кмета Петко Добрев взе участие в първото и заседание. 

Янка  Господинова: Предлагам на местото на Петко Добрев да влезе  г-н Иван 

Енчев – директор д – я „СА” и Марин Пейчинов – общински съветник. Запознати са с 

проблемите  и са граждани на гр.Алфатар. 

Иван Енчев: Не че не желая. Участието е определено. Аз съм служител по 

ЗМСМА. 

Нели  Маринова: Това е отговорност и носи посланието на длъжността.Петко 

Добрев да си остане, като член на работната група и естествено да продължи да 

представлява Общината в Регионалното сдружение. 

Марин Пейчинов: В тая община са нарушени не знам колко закона, та това ли? 

Златка Питакова: Колеги, имате ли др. изказвания,предложения? Няма. Тогава 

зачитам предложението за решение. 



На основание чл.21.ал.1,т.15 от ЗМСМА  и във връзка с  чл.24, ал.2 от Закона за 

управление на отпадъците и Протокол от работна среща на СНЦ „ Регионален център за 

управление на отпадъците” проведена на 20.11.2012 г. в заседателната зала на общинска 

администрация Силистра, предлагам на ОбС да вземе следното  

РЕШЕНИЕ № 155 

1. Дава съгласие да се прекрати членството на община Алфатар в СНЦ 

„Регионален център за управление на отпадъците” 

2. Дава съгласие община Алфатар да участва в Регионално сдружение по 

Закона за управление на отпадъците. 

3. В работната група, която ще бъде създадена за разработване проект на 

Устав на Регионално сдружение и да подготви документацията , необходима за новата 

регистрация да влязат като представители от община Алфатар: 

 Петко Драганов Добрев - представител на общинска администрация  

 Марин Тодоров Пейчинов - представител на Общински съвет 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

 Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова  за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за   

   

ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТ: „Календар за културно-историческите събития и 

прояви през 2013 година”  

 Златка Питакова:  Г- жо Иванова, имате думата. 

 Русица Иванова- председател на ПК”Култура Образование…”: В ПК 

разгледахме обстойно Календара за културно – историческите събития през 2013година. 

Той е много богат,  с отворен характер, може да се допълва според обстоятелствата. 

Изготвен е по направените от осемте читалища предложения. Много от планираните 

дейности влизат в Областния календар за култура. Подкрепяме направените 

предложения. 

 Златка Питакова:  Други изказвания, мнения? Няма. Тогава зачитам: 

На основание чл.21, ал.1, т.12 от ЗМСМА, предлагам Общински съвет гр.Алфатар  

да вземе следното: 

Р Е Ш Е Н И Е № 156 

1.Приема  Календар за културно – историческите събития и прояви през 2013 

година в  Община Алфатар. 

2.Задължава читалищните настоятелства на осемте читалища на територията на 

Общината    да: 



2.1.Организират и реализират културно – историческите събития и прояви от 

календара; 

2.2.Разработват и кандидатстват с проекти пред донори за осигуряване 

допълнително финансиране на културни и други  дейности в Общината. 

3.Задължава председателите на читалищните настоятелства на осемте читалища 

на територията на общината  да внесат отчети по изпълнение на календара по дейности, 

с финансово изражение в ОбС. Срок за внасяне на отчетите в Общинския съвет Алфатар 

за 2013 година до 15.12.2013 г. 

 ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

 Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова  за  Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за   

   

ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТ: Програма за развитие на читалищната дейност в 

община Алфатар през 2013 година.” 

Русица Иванова - председател на ПК”Култура Образование …”: Всички 

читалища са уведомени, знаят за днешното заседание, но не са дошли. Все пак идва 

Нова година, текат празненства по населените места, няма и  транспорт. Но твърдя, че 

програмата за развитие на читалищната дейност в общината е подготвена на база 

предложения от читалищата. Тя също е с отворен характер. Становището на ПК е да се 

приеме програмата. 

Златка Питакова: Колеги, други мнения, изказвания, предложения? Няма. 

Зачитам основанието. 

На основание чл. 16, ал.1, чл.26 и  чл. 26а  от ЗНЧ и на основание  чл.21, ал.1, т.12 

от ЗМСМА, предлагам Общински съвет гр.Алфатар  да вземе следното: 

                                                 Р Е Ш Е Н И Е №157 

1. Приема Програма за развитие на читалищната дейност през 2013г. 

2 Задължава Кмета на общината да сключи финансово обезпечени договори с 

председателите на читалищните настоятелства на следните читалища от Общината: 

 НЧ”Й. ЙОВКОВ – 1894г.”      ГР. АЛФАТАР 

 НЧ”ВЕДРИНА –    1948г.”      ГР. АЛФАТАР 

 НЧ”ПРОБУДА –    1910г.”     С. АЛЕКОВО 

 НЧ”СВЕТЛИНА – 2005г.”     С. БИСТРА  

 НЧ”РАЗВИТИЕ -   1942г.”     С. КУТЛОВИЦА 

 НЧ”Г.С.РАКОВСКИ – 1941г.” С.В.ЛЕВСКИ 

 НЧ”УСПЕХ –                1942г.” С.ЦАР АСЕН 

 НЧ”Н.Й.ВАПЦАРОВ – 1947г.”С. ЧУКОВЕЦ 



3. Задължава Читалищните настоятелства да работят по Програма за развитие на 

читалищната дейност през 2013г. съгласно чл. 16 ,ал.1 от ЗНЧ. 

4. Задължава председателите на читалищните настоятелства да внесат отчети по 

изпълнение на Програмата за развитие на читалищната дейност за 2013г. по дейности, с 

финансово изражение в ОбС. Срок за внасяне на отчетите в Община Алфатар за 2013 

година до 15.12.2013 г. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

 Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова  за  Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за   
 

 ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТ: „Приемане на план за защита при бедствия в 

Община Алфатар” 

Янка Господинова- председател на ПК „Социални дейности”: По този план се 

работи в Общината, все пак става дума за хора, за хората на общината. 

Златка  Питакова: Други изказвания? Няма. Зачитам основанието:  

       На основание чл.21, ал.1, т.12 ,т.23 от ЗМСМА, във връзка с чл.9, ал.10 и ал.11 от 

Закона за защита при бедствия и във връзка с гореизложеното предлагам Общинският 

съвет да вземе следното 

                                   РЕШЕНИЕ № 158 

     1.Приема общинския план за защита при бедствия със следните части: 

1.1.План за защита при наводнения. 

1.2.План за защита при земетресения. 

1.3.План за защита при авария в АЕЦ и опасност от радиоактивно замърсяване. 

1.4.План за защита при снежни бури, снегонавяване и обледяване. 

1.5.План за защита при горски и полски пожари. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

 Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова  за  Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за   

Златка  Питакова: Колеги, преминаваме към точка петнадесета от дневния ред. 



  ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТ: Приемане  план за работата на Общински съвет – 

Алфатар за първото шестмесечие на 2013г. 

Златка Питакова: Плана за работа на Общински съвет – Алфатар е с отворен 

характер. Може да се допълни по всяко време. Има маркирани точки и заседанията са 

ориентировъчно набелязани. Ако имате бележки, предложения – направете ги сега. 

Имате ли предложения? Не. Тогава зачитам 

      На основание Чл.21,,ал.1,т.23 от ЗМСМА ,предлагам  ОбС да вземе следното  

                                     РЕШЕНИЕ №  159 

1.Приема  План за работата на Общински съвет – Алфатар за първото 

шестмесечие на 2013 година 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

 Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова  за  Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за   

  

 ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТ: Приемане на декларация по повод Националната 

кампания „Спорт за всички в Община Алфатар”  

Златка Питакова: Колеги, подготвила съм декларацията, която  зачитам сега.  

НИЕ ОБЩИНСКИТЕ СЪВЕТНИЦИ ОТ ОБЩИНА АЛФАТАР, 

ДЕКЛАРИРАМЕ НАШИТЕ НАМЕРЕНИЯ: 

1.За осигуряване на достъп на целогодишна спортна, тренировъчна и състезателна 

дейност в различни Олимпийски спортове за всяко дете и възрастен с интелектуални 

затруднения, като организираме ежегодно в нашата община поне едно спортно 

състезание за атлети с интелектуални затруднения. 

2.За предоставяне устойчиви възможности за развитие на тяхната физическа 

култура, за да могат да проявяват смелост, да изпитват радост и споделят дарби, умения 

и приятелства със своите семейства и обществеността. 

3.За развитие на обществени нагласи и грижи към личностната и социална 

реализация на гражданите с интелектуални затруднения, особено младите хора. 

28.12.2012г.                  гр.Алфатар 

Златка Питакова: Колеги, чухте декларацията. Имате ли допълнения, 

предложения? Няма. Тогава да я гласуваме.Преминаваме в режим на гласуване. 

     На основание чл.17,ал.1,т.10 ,във връзка с чл.21,ал.1,т.23 и т.24 и чл.21,ал.2 от 

ЗМСМА  предлагам ОбС – Алфатар  да приеме следното  

 



РЕШЕНИЕ № 160 

1.Общински съвет – Алфатар приема декларация по повод Националната 

кампания „Достъп до спорт в Община Алфатар”. 
 

 ГЛАСУВАНЕ: : „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се”– 0 

 Златка Питакова за Нели Маринова за  

Живка Великова  за  Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Русица Иванова за   
   

ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТ: Въпроси.Заявления.Изказвания и др. 

Колеги ,Няма постъпили въпроси, заявления, изказвания. 

Заседанието на ОбС – Алфатар приключи, поради изчерпване на дневния ред 

в 16:30 часа. 

 

03.01.2013г. 

Гр. Алфатар  

 

ЗЛАТКА ПИТАКОВА –  

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ АЛФАТАР  

 

Радка Илиева -  

Протоколист 


